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۲۰ میلیون از جمعیت با سواد کشور فاقد مطالعه هستند
معــاون فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشــاد اســامی گفت: حــدود ۲۰ میلیون از 
جمعیت باســواد بالای ۱۸ سال در کشــور در طول سال هیچ مطالعه ای ندارند.
معاون فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسامی گفت: وضعیت کتابخوانی و ساعت 
مطالعه در کشور در مقایسه با سایر کشور ها مطلوب است، اما  با تاکید های دین 
مبین اسام فاصله زیادی دارد.به گفته احمدوند، بازگویی خاطرات آزادگان و یاد 
و خاطر شهدا، تصاویر دوران دفاع مقدس و آثار دفاع مقدس اسامی قابلیت تبدیل 

به آثار مکتوب را دارد.  

توزیع سرم در داروخانه های هلال احمر تداوم دارد
 مدیرعامل سازمان تدارکات پزشکی هال احمر با اشاره به این که توزیع سرم در 
داروخانه های هال احمر ادامه دارد از وجود منابع ســرم مورد نیاز برای ماه های 
آینــده خبر داد.به گزارش پایگاه اطاع رســانی جمعیت هــال احمر؛ علیرضا 
عســکری، در خصوص وضعیت توزیع ســرم در داروخانه های هال احمر گفت: 
با توجه به بررســی ها و ارزیابی های به عمل آمده از داروخانه های هال احمر تا 
ماه های آینده مشــکلی در زمینه تامین سرم برای مراجعه کنندگان وجود ندارد.

وی افزود: تمام تاش مســئولین جمعیت هال احمر در راستای این است تا در 
همکاری با تامین کنندگان سرم، رویه خوب تامین و توزیع انجام و به صورت کلی 
مشکلی در زمینه توزیع ســرم وجود نداشته باشد.این مقام مسئول در جمعیت 
هال احمر خاطرنشان کرد: هم اکنون نیز توزیع سرم به خوبی در داروخانه های 
هال احمر صورت می گیرد و مشخصا تاش می شود تا هیچ مراجعه کننده ای با 

دست خالی از داروخانه های هال احمر خارج نشود.

پویش »به تو ای دوست سلام«
 نوازش دستان مهربانی طبیعت بر نیازمندان شهر

اولین پویش »به توی ای دوســت سام« بر اساس تفاهم نامه همکاری مشترکی 
بین این ســازمان و  اتاق بازرگانی تهران با رویکرد حفظ محیط زیســت و یاری 
نیازمندان شــهر برگزار خواهد شد.به گزارش روابط عمومی سازمان رفاه، خدمات 
و مشارکت های اجتماعی شهرداری، احمد احمدی صدر مدیر عامل سازمان رفاه، 
خدمات و مشــارکت های اجتماعی شــهرداری تهران با ذکر این خبر گفت: این 
پویــش با همکاری  بین این ســازمان و  اتاق بازرگانی تهــران و بهره مندی از 
توانمندی خیریه ها و ســمن های منتخب و فعال شــهر در راستای حفظ محیط 
زیســت و خدمت رســانی به کودکان کار،زنان سرپرست خانواده و معلولین اجرا 
می شــود.وی افزود: هر ســاله با فرا رســیدن ایام نوروز، همانند سالیان گذشته 
ســازمان ها و ارگان ها اقدام به ارســال تبریکات نوروزی خود بصورت کارت های 
کاغذی می نمایندکه این روند به واسطه از بین بردن منابع زیستی بواسطه چرخه 
تولید کاغذ، قطع درختان و ایجاد آلودگی محیطی،آســیب های جبران ناپذیری 
را متحمل محیط زیســت خواهد نمود. اجرای این پویش تاش نوینی در حفظ 
محیط زیست همگام با دستگیری از قشر نیازمند شهر خواهد بود.احمدی صدر 
تشریح کرد: در این پویش سازمان ها، شرکت هاو سازمان های اقتصادی در سطح 
شهر تهران در راستای مسئولیت پذیری  اجتماعی کارت های تبریک دیجیتالی را 
که از طریق اتاق بازرگانی تهران تهیه شده،  جایگزین کارت های کاغذی خواهند 
نمود که هزینه تهیه این کارت ها صرف تامین بســته های معیشتی و حمایتی در 
قالب بن کارت و توزیع آن بین به کودکان کار،زنان سرپرست خانواده و معلولین 
خواهد شــد.دبیر ستاد راهبری مسئولیت پذیری اجتماعی شهر تهران ادامه داد: 
این پویش رســما از ۱۰ اسفند ماه شد و پیش بینی می شود تا قبل نوروز ۱4۰۱ 
ایــن  بن کارت ها از طریق عواید جمع آوری شــده تهیه و در اختیار این قشــر 

نیازمند قرار گیرد.

مسیل سعدآباد  پس از 7 سال پاکسازی شد
مسیل سعد آباد با اقدامی یک روزه و جهادی نیروهای خدمات شهری شهرداری 
منطقه یک به طول بیش از یک کیلومتر لایروبی، رســوب برداری و پاکســازی 
شــد.به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه یک، حمید رضا حاجوی شهردار 
این منطقه اعام کرد: لایروبی مسیل سعدآباد در البرز کوه زعفرانیه که در مدت 
۷ ســال گذشته مورد پاکسازی قرار نگرفته بود در مدیریت شهری جدید منطقه 
با هدف جلوگیری از وقوع حوادث غیر مترقبه ای چون ســیاب از ســوی  اداره 
مســیلها و قنوات منطقه با حضور بیش از ۳۰ نیروی خدمات شــهری و ماشین 
آلات ســبک و سنگین شامل لودر، کامیون، بیل مکانیکی و غیره در یک حرکت 
جهادی پاکســازی شد.وی گفت: این مســیل در حدود یک کیلومتر و ۱۹۵ متر 
طول داشــته و فقط یک حوضچه اصلی آن دارای گنجایشی  بیش از ۲۶۰ هزار 
متر مکعب آب اســت کــه عملیات لایروبی آن اجرا و بیــش از ۵ تن ضایعات و 
4۰۰ تن رســوبات از آن تخلیه و حمل شد.حاجوی تصریح کرد: این مسیل که 
نام قدیمی آن اسدآباد است در مجاورت دانشگاه امام علی )ع( قرار دارد و یکی از 
سرشــاخه های اصلی منطقه است که از طریق کانال پایین دست آن به رودخانه 
مقصودبیک می ریزد و پاکســازی آن می تواند نقش بسزایی در پیشگیری از وقوع 

حادثه های ناگوار داشته باشد.

کارگران ساختمانی و فصلی 
عضو صندوق بیمه اجتماعی می شوند

با امضای تفاهمنامه همکاری بین صندوق بیمه اجتماعی کشــاورزان، روستائیان 
و عشایر و اتحادیه تعاونی های تامین نیاز صنفی استادکاران، کارگران ساختمانی 
و فصلی کشور، کلیه شاغان فصلی در سراسر کشور بیمه خواهند شد.به گزارش 
ایســنا، این تفاهمنامه به منظور برخورداری استادکاران و کارگران ساختمانی و 
فصلی فاقد پوشش بیمه اجتماعی از مزایا و تعهدات بلند مدت بیمه های اجتماعی 
در زمینه بازنشستگی، از کارافتادگی کلی و بازماندگان به امضای بیت اله برقراری 
- مدیرعامل صندوق بیمه اجتماعی کشــاورزان، روستائیان و عشایر - و جمشید 
دیوســالارپور - مدیرعامل اتحادیه تعاونی های تامین نیاز کارگران و استادکاران 
ســاختمانی و فصلی کشور- رسید. در مراسم امضای این تفاهم نامه که با حضور 
اســماعیلی - رییس کمیسیون اجتماعی مجلس - و عیسی زاده - نماینده مردم 
میاندوآب - برگزار شد، مدیرعامل صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، روستائیان 
و عشایر گفت: با انعقاد این تفاهمنامه در جهت اجرای سیاست های کلی نظام و 
دولت مردمی با گسترش و توسعه زمینه های همکاری بخش دولتی و تعاونی کشور 
به دنبال کاهش دغدغه های اجتماعی و اقتصادی کارگران ساختمانی و شاغان 
فصلی هســتیم.برقراری افزود: بــا اجرای این طرح کلیه اســتادکاران، کارگران 
ســاختمانی و فصلی کشــور که فاقد پوشــش بیمه اجتماعی هستند می توانند 
بــه عضویت صندوق درآیند.بــه گزارش روابط عمومی صنــدوق بیمه اجتماعی 
کشــاورزان، روستائیان و عشــایر، مدیرعامل صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، 
روستائیان و عشایر در پایان اظهارکرد: با اجرای این طرح قریب به ۳۰۰ هزار نفر 
از کارگران ســاختمانی و فصلی کشور از مزایا و تعهدات بلندمدت صندوق شامل 

بازنشستگی، ازکارافتادگی کلی و بازماندگان برخوردار خواهند شد.

برگزاری رویداد ملی »نوپیا« 
به سال آینده موکول شد

دبیر اجرایی رویداد ملی نوپیا زیرمجموعه ستاد نوآوری های اجتماعی ستاد اجرایی 
فرمــان حضرت امام )ره( اعام کــرد: رویداد بزرگ ملی نوپیا ســال آینده بعد از 
فروکــش کردن موج اُ میکرون برگزار خواهد شــد.محمد حیدری گفت: ابتدا قرار 
بود رویداد ملی نوپیا در ۱۲ اســفند امسال برگزار شود، اما به دلیل شیوع امُیکرون 
و افزایش درگیری مبتایان به این ویروس، تصمیم بر آن شــد که این رویداد ملی 
به منظور پیشرفت ایران عزیزمان به زمان دیگری موکول شود.وی با دعوت از فعالان 
نوآوری های اجتماعی برای شرکت در سلسله دورهمی ها گفت: طی این دورهمی ها 
تعداد محدودی از شرکت کنندگان حضور دارند و درباره چگونگی هم افزایی و پیدا 
کردن راه حل مناسب برای حل مشکات کشور در حضور مهمان های مجازی بحث 
و تبادل نظر می کنند. تاکنون شش دورهمی با عناوین »اتمی ها و نقش آن ها در حل 
مسائل کشور«، »اندیشکده ها و پژوهشکده ها و نقش آن ها در حل مسائل کشور«، 
»کارآفرینان اجتماعی بررسی نقش آن ها در حل مسائل کشور«، »نقش جهادگران 
در حل مسائل کشور«، »اهمیت نقش سازمان های مردم نهاد در حل مسائل کشور« 
و »نوآوری های اجتماعی و نقش زنان در حل مسائل کشور« برگزارشده است.وی در 
ادامه با سپاس و تشکر و قدردانی از فعالان و عاقه مندانی که تاکنون در این دورهمی ها 
شرکت کرده اند؛ اظهار داشت: بر اساس برنامه ریزی های صورت گرفته، دورهمی ها 
تا زمان برگزاری رویداد به شــکل تدریجی برگزار می شود و عاقه مندان می توانند 
 بــا ورود به پایگاه اینترنتی رویداد نوپیــا noupia.ir یا صفحه مجازی این رویداد
 noupia.event@ نسبت به ثبت نام و شرکت در دورهمی ها و رویداد ملی اقدام 

کنند.

اخبار کوتاه
آیا مشوق های تحت عنوان »طرح جوانی جمعیت« به نتیجه قابل توجهی منتج خواهد شد؟

از »بحران ازدواج« تا »اهدای زمین برای تولد سومین فرزند«

»امُیکرون« در کشور رو به افول است

شرط برقراری شرایط مناسب در نوروز

سرپرست شرکت کنترل کیفیت هوای تهران خبرداد

تعیین حریم صوتی بزرگراه های پایتخت

نیمی از املاک آموزش و پرورش سند ندارند

سازمان محیط زیست یک تصمیم جدی برای امحای زباله های بیمارستانی بگیرد

رئیس سازمان مدیریت بحران کشور تاکید کرد
ضرورت برنامه ریزی برای مقابله با بحران های زیست محیطی

گروه اجتماعی – فخری سادات مسچی: بیش از سه 
ماه از ابــاغ قانون »حمایت از خانواده و جوانی جمعیت« 
می گــذرد و اندک – اندک زمزمه هــای اجرای این قانون 
به گوش می خورد. واقعیت این اســت که در قانون اباغی 
تکلیف های زیادی برای حمایت از خانواده های پرجمعیت 
شــده اســت؛ از اهدای زمین و فروش خــودرو به قیمت 
کارخانــه تــا ورود فرزندان به بورس و ســه برابر شــدن 
یارانه هاو اما معلوم اســت که اجرای این تکالیف قانونی به 

این سادگی ها نیست!
بــا این حال، پس از ســه ماه بالاخــره در هفته های اخیر 
اعام شــد که به خانواده هایی که بعــد از اباغ این قانون 
فرزند ســوم یا بالاتر آنها به دنیا آمده باشند ۲۰۰ مترمربع 
زمین مجانی داده می شود. البته این قانون هم با شرایطی 
اجرا خواهد شــد و در این مدت شرایط مختلف و متفاوتی 
برای آن اعام شــده است: یگ بار وزیر راه گفت که زمین 
به خانواده هایی که فرزند چهارم آنها به دنیا بیاید اعطا یم 
شــود که بعدا معاونش این سخن را تصحیح کرد. بعد هم 
اعام شــد که طبق قانون به افرادی که در کان شــهر ها 
ساکن هستند زمین رایگان تخصیص داده نمی شود و تنها 
در شهر هایی با حمعیت زیر ۵۰۰ هزار نفر و غیر کان شهر 
به افرادی که فرزند سوم آن ها بعد از تصویب قانون تعالی 
جمعیت به دنیا بیاید زمین رایگان تخصیص داده می شود.
خبر دیگری که طی جند روز اخیر یکی از خودروســازان 
اعــام کرده که در راســتای قانون »حمایــت از خانواده 
و جوانــی جمعیت« نیمــی از ظرفیــت طرح های فروش 
محصــولات خود را بــه مادران دارای دو فرزند و بیشــتر 
اختصاص می دهد. البته هــر دوی این طرح های )اعطای 
زمین و فروش عودرو( فعا در حد حرف است و سامانه ای 
برای ثبت نام اعام نشــده است. به این ترتیب زمان برای 
قضاوت در مــورد واقعی یا تبلیغاتی بودن این طرح ها زود 

اســت. واقعیت این است که کارهای تبلیغاتی مشابه چون 
در مرجله اجرا به جایی نرســیده، مردم چندان به اجرای 
درســت و همگانی این طرح ها دلخوش نمی کنند. آخرین 
نمونه از وعده های تبلیغاتی، دادن وام ۵۰ تا ۱۰۰ میلیون 
تومانی بدون ضامن بود که با هیاهو و تبلیغات زیاد ظاهرا 
آغاز شــد و حتی عنوان شد که روســای بانکی که چنین 
نکنند برکنار می شوند، اما بعد از چند روز مشحص شد که 
برخاف آنچه شــایع شده بود اصا قرار نیست به همه وام 
داده شــود و همان داستان قدیمی شرایط و ضوابط مشکل 
به شــکلی دیگر اجرا می شود؛ و نتیجه اینکه داستان »وام 

بدون ضامن« هم به بایگانی پیوست!
نکته مهمتر اما این اســت که فارغ از اینکه اجرای تکالیف 
قانون شــده تا چه حد ممکن خواهد شد، این است که با 

چنیــن قاوانینی تا چه اندازه اهداف مــد نظر قانون گذار 
برآورده خواهد شد؟ بر اساس آمارهای اعام شده درحال 
حاضــر 4۵ درصد ولادت های کشــور از مادران بالای ۳۰ 
ســال است؛ به عاوه ۹ میلیون و ۸۰۰ هزار جوان در سن 
ازدواج و مجرد در کشور داریم و ۲۲۰ هزار نفر از جمعیت 
کشور تا ۵۰ سالگی ازدواج نکرده و مجرد قطعی محسوب 

می شوند.  
این آمارها در وهله اول نشان ار تاخیر در ازدواج جوانان و 
در وهله دوم فرزندآوری دیرهنگام می دهد که بدون شک 
مســائل اقتصادی عمده ترین علت این دو مساله است. با 
این حال معلوم است که اهدای زمین در غیر کان شهرها 
برای تولد ســومین فرزند خانواده کــه اوج تکالیف قانونی 
طرح شده است تاثیر چندانی در رفع مشکل ندارد؛ اما از آن 

مهمتر این است که نوع نگاه قانون گذار برای حل مشکل، 
نگاه درستی نیست. مشکات اقتصادی که مردم را در این 
ســالها، هر روز بیشــتر از دیروز گرفتار کرده آنقدر درهم 
تنیده اســت که با چنین مشــوق هایی حل شدنی نیست. 
مشکل اقتصاد بیمار کشــور، بحران در زندگی بسیاری از 
خانواده در همه ابعاد زندگی اســت. مثا آنچه ازدواج دو 
جوان را در خانواده های دارای اقتصاد متوســط و ضعیف 
مشــکل یا غیر ممکن می کند، چندین علت است: بیکاری 
جوانان و ناتوانی از کسب درآمد برای آغاز و ادامه زندگی، 
نداشتن مسکن مناسب، ناتوانی خانواده عروس برای تامین 
جهیزیه مناسب و ناتوانی داماد در تامین هزینه های مربوط 
به ازدواج. بدون شک برای حل این مشکات نه می توان به 
قانون هایی مثل اهدای زمین به فرزند سوم دلخوش داشت 
و نه می توان تک تک افراد گرفتار این وضعیت را شناسایی 
کرد و مشکل شان را حل کرد. این مشکل فقط با حل کلی 
و کامل مشــکات اقتصادی کشــور قابل حل است. یعنی 
بــا رفع تورم بالا، بیکاری روزافــزون، فاصله بیش از اندازه 

درآمد دهک های مختلف جامعه و ... . 
مشــکات اقتصادی مثــل قطعات در هم تنیــده زنجیر 
هستند که کشیده شدن هر کدام از آنها روی دیگران تاثیر 
می گــذارد و نمی توان هر کدام از آنهــا را یک جزء جدا و 
منفصل به حساب آورد. تنها با یک نگاه کان نگر و برنامه 
کلی برای حل همه جانبه مشکل، می توان امیدوار بود که 
کم کم مشکات اقتصادی خانواده ها کاهش یابد و طبیعتا 
با رفع مشــکات اقتصادی، هم تمایــل جوانان به ازوداج 
بیشتر خواهد شد و هم فرزند آوری بیشتر می شود. در غیر 
این صورت، راه حل هایی چون اهدای زمین به فرزند سوم 
آن هم با شــرایطی که هزار امــا و اگر دارد، بیش از اینکه 
راه حل به حساب آید، نوعی نمایش تبلیغاتی برای دولتی 

است که توان رفع کان مشکات را ندارد.

عضو کمیته علمی کشــوری مقابله با کرونــا با بیان اینکه 
داریم به سمتی می رویم که امُیکرون را کنترل کنیم، گفت: 
متاســفانه همچنان در آی سی یو بیمارســتان ها، بیماران 
بدحال بســتری هســتند و به همین دلیل هم هست که 
همچنان مرگ و میر در حد بالایی قرار دارد.دکتر مســعود 
مردانی در گفت وگو با ایســنا، درباره وضعیت کووید۱۹ با 
سویه امُیکرون در کشور، گفت: خوشبختانه موارد امُیکرون 
در کشــور رو به افول است و مشــاهدات میدانی ما نشان 
می دهد که موارد ســرپایی بیماری از نصف هم کمتر شده 
اســت و موارد بســتری هم رو به کاهش است.وی با بیان 
اینکه متاسفانه همچنان در آی سی یو بیمارستان ها، بیماران 
بدحال بستری هستند، گفت: به همین دلیل هم هست که 
همچنان مرگ و میر ما در حد بالایی بوده و به نظر می آید 
که تا دو هفته دیگر احتمــالا این میزان مرگ و میر ادامه 

یابد. بعد از آن که موارد ابتا و بستری کاهش یابد، میزان 
مرگ هــای کرونایی نیز کاهش پیدا می کند.مردانی با بیان 
اینکه تعداد شهرهای قرمز کرونایی نیز در کشور به شدت 
رو به کاهش است، گفت: اگر خدا بخواهد داریم به سمتی 
می رویم کــه امُیکرون را کنترل کنیــم، البته اگر واریانت 
جدیــدی اتفاق نیفتد.وی ادامه داد: مشــاهدات میدانی ما 
نشان می دهد که گذر از قله پیک ششم کرونا در کشور دارد 
اتفاق می افتد.این عضو کمیته علمی کشوری مقابله با کرونا 
با اشــاره به تعطیات نوروز نیز گفت: مردم در این شرایط 
باید هوشیاری خود را حفظ کرده و پروتکل های بهداشتی 
را رعایت کنند. مردم ماســک بزننــد، فاصله اجتماعی را 
رعایت کنند. افرادی هم که هنوز واکســن تزریق نکرده یا 
واکسیناسیون شان را تکمیل نکرده اند، نسبت به انجام آن 
اقدام کنند. فکر نکنند که کرونا تمام شده و هوشیار باشند. 

شناسایی ۹۳۱۲ بیمار جدید کرونا در کشور 
طی ۲4 ســاعت ۹هزار و ۳۱۲ بیمار کووید ۱۹ در کشــور 
شناسایی شدند و متاسفانه ۲۲۶ نفر نیز جان خود را به دلیل 
این بیماری از دســت دادند.به گزارش مرکز روابط عمومی و 
اطاع رســانی وزارت بهداشت، از روز ۹ اسفندماه  تا روز ۱۰ 
اســفندماه ۱4۰۰ و بر اساس معیارهای قطعی تشخیصی، ۹ 
هزار و ۳۱۲ بیمار جدید مبتا به کووید۱۹ در کشور شناسایی 
شــد که یک هزار و ۷۰۱ نفر از آنها بســتری شدند.مجموع 
بیماران کووید۱۹ در کشور به ۷ میلیون و ۶۰ هزار و ۷4۱ نفر 
رسید.متاسفانه در طول ۲4 ساعت، ۲۲۶ بیمار کووید۱۹ جان 
خود را از دست دادند و مجموع جان باختگان این بیماری به 
۱۳۷ هزار و ۶4 نفر رسید.خوشبختانه تا روز ۱۰ اسفندماه ۶ 
میلیون و ۶۶۵ هزار و ۷۰۲ نفر از بیماران، بهبود یافته و یا از 
بیمارستانها ترخیص شده اند.4 هزار و ۲۷ نفر از بیماران مبتا 

به کووید۱۹ در بخش های مراقبت های ویژه بیمارستانها تحت 
مراقبــت قرار دارند.تا روز ۱۰ اســفندماه 4۷ میلیون و ۳۳۵ 
هزار و ۶۹۶ آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده 
است.۱۸4 شهرســتان در وضعیت قرمز، ۱۸۷ شهرستان در 
وضعیت نارنجی، ۷۶ شهرستان در وضعیت زرد و ۱ شهرستان 
در وضعیت آبی قرار دارند.همچنین در یک شــبانه روز ۱۹۷ 
هزار و ۸۸۷ دُز واکســن کرونا در کشور تزریق شده است.به 
گزارش ایسنا، بنابر اعام وزارت بهداشت، تا روز ۱۰ اسفندماه 
۶۲ میلیون و ۹۰۳ هزار و ۱4۵ نفر دُز اول، ۵۵ میلیون و ۵۲۹ 
هزار و ۷۱۲ نفر دُز دوم و ۲۳ میلیون و ۲۹۱ هزار و ۸۶۰ نفر 
نیز دُز سوم واکسن کرونا را در کشور تزریق کرده اند.مجموع 
واکســن های تزریق شده در کشــور به ۱4۱ میلیون و ۷۲4 
هزار و ۷۱۷ دُز رسید.در یک شبانه روز ۱۹۷ هزار و ۸۸۷ دُز 

واکسن کرونا در کشور تزریق شده است.

سرپرســت شــرکت کنترل کیفیت هوای تهران با اشاره 
به تبعات منفی آلودگی صوتی بر ســامتی انسان گفت: 
آلودگی صوتــی به اندازه کافی در کشــور ما مورد توجه 
قرار نگرفته است.سید محمد مهدی میرزایی قمی در گفت 
و گو با ایســنا با اشــاره به وضعیت ایستگاه های سنجش 
آلودگی صوتی در شــهر تهران خاطرنشان کرد: در حال 
حاضر ۳۶ ایستگاه سنجش آلودگی صوتی در سطح شهر 
و در محدوده های مختلف وجود دارد. ۳4 ایستگاه از بین 
ایــن تعداد فعال هســتند و  دو ایســتگاهی که  فعالیت 
ندارنــد، به علــت جابجایــی محل آن ها به طــور موقت 
غیر فعال شــده اند.وی با اشــاره به موضوع دیوار صوتی 
اظهارکــرد:  دیوارهای صوتی در مناطق مختلف شــهر و 
در مجاورت بزرگراه ها بر اســاس میزان مواجهه با آلودگی 

صوتی نصب می شوند. محل های نصب این دیوارها نیز به 
معاونت حمل و نقل و ترافیک اعام شــده است تا نسبت 
به نصب دیوارهــا اقدام کنند.میرزایــی قمی درباره نحوه 
دسترسی به اطاعات ایستگاه های سنجش آلودگی صوتی 
گفت: اطاعات آلودگی صوتی در سایت شرکت بارگذاری 

و محل قرارگیری آن ها نیز مشخص شده است.
وی در ادامــه بــا بیان اینکه یکی دیگــر از برنامه های ما 
تعیین حریم صوتی بزرگراه ها بر اساس رنگ های مختلف 
اســت، اظهارکرد: این حریم با رنگ های سفید، نارنجی و 
قرمز مشخص می شود. رنگ ســفید به محدوده ای گفته 
می شــود که تا ۵۵ دسی بل اســت.  بین ۵۵ تا ۶۵ دسی 
بل با رنگ نارنجی و محدوده بالای ۶۵ دســی بل با رنگ 
قرمز مشخص می شود.سرپرســت شرکت کنترل کیفیت 

هــوای تهران افزود: با همکاری هــای صورت گرفته میان 
معاونت شهرســازی و معماری شــهرداری تهــران قرار 
شــده تا ســاختمان هایی که در لایه قرمز قــرار دارند، با 
محدودیت های بیشتری ساخته شوند و در  ساخت و ساز 
آن هــا از پنجره های دو یا چند جــداره برای جلوگیری از 
آلودگی صوتی اســتفاده شــود. این محدودیت ها باید در 
صدور پایان کار نیز اعمال شــود.میرزایی قمی با اشــاره 
به تبعات منفی آلودگی صوتی بر ســامت انســان گفت: 
آلودگی صوتی تبعات متعددی روی ســامتی انسان دارد 
و این تاثیرات به دو دسته کوتاه مدت و بلند مدت تقسیم 
می شوند. آلودگی صوتی موضوعی است که تاکنون کمتر 
از آلودگی هوا به آن پرداخته شده است و عاوه بر تبعات 
بلند مدت روی ســامتی انسان، ســبب بروز اضطراب و 

پرخاشگری نیز می شود.سرپرست شرکت کنترل کیفیت 
هوای تهران  ادامه داد: ســطح اســتاندارد تــراز صوتی 
برای مناطق مســکونی در روز ۵۵ دســی بل و در شــب 
4۵ دســی بل است این در حالیســت که بر اساس نقشه 
اســتخراج شده در مجاور بیشــتر معابر تهران سطح صدا 
بسیار فراتر از استاندارد ســازمان حفاظت محیط زیست 
است.میرزایی قمی با تاکید بر لزوم توجه به استانداردهای 
آلودگی صوتــی در فرایند معاینه فنــی گفت: در معاینه 
فنی در کنــار موضوعات ایمنی و آلودگــی هوا، آلودگی 
صوتی نیز باید مورد توجه قرار گیرد. این سنجش تنها در 
مراکز معاینه فنی شــهر تهران و برای خودروهای سواری 
 در حال انجام اســت و در ســایر مراکز معاینه فنی کشور

 صورت نمی گیرد.

معــاون حقوقی و امور مجلس وزارت آموزش 
و پرورش بــا تاکید بر اســتقال قوا، گفت: 
تعامات بــا نمایندگان مجلس باید اثربخش، 
ســازنده و برطــرف کننده چالش ها باشــد.

به گزارش ایلنا، قاســم احمدی لاشــکی در 
گردهمایی مشــترک اعضای شورای معاونان 
و مدیران کل آموزش و پرورش سراسر کشور 
که در اردوگاه شهید باهنر تهران برگزار شد، 
اظهــار کرد: حدود ۱۰۱ هزار ملک مربوط به 
آموزش و پرورش در کشــور داریم که بیش 
از نیمــی از آن فاقد ســند و این موضوع یک 

تهدید است.
وی افزود: خوشــبختانه در ســال گذشــته 
از ســوی مجلس شــورای اســامی، ردیف 
بودجه ای به این موضــوع تخصیص یافت تا 

استان ها بتوانند در این خصوص اقدام کنند.
معاون حقوقــی و امور مجلس، با اشــاره به 
ابهامی که در خصــوص ملکیت اردوگاه باهنر 
تهران در سال های اخیر رخ داد،  تصریح کرد: 
با پیگیری های صورت گرفته امروز این مکان 
ارزشمند دارای سند مالکیت به نام آموزش و 
پرورش است.وی در خصوص موضوع تعارض 
منافع به عنوان یکی از اولویت های آموزش و 
پرورش، خاطرنشــان کرد: آموزش و پرورش 
همواره در این مقوله پیشگام بوده به گونه ای 
که در چند ســال اخیر بیــش از۱۸۰ مدیر 
جابحا شده اند لذا فسادستیزی از اولویت های 
آموزش و پرورش است.احمدی لاشکی افزود: 
خوشــبختانه آمار تخلفات ما بســیار پایین 
اســت اما همین مقدار هم نباید وجود داشته 

باشــد لذا هرچه کاس های آموزشی توسعه 
یابد کاهش تخلف را در پی خواهد داشــت.
وی گفت: در عین اســتقال قوا تعامل با قوه 
مقننــه جایگاه ویژه ای دارد لذا باید با تقویت 
تعامل بــا نمایندگان مجلــس از چالش های 

پیش رو بکاهیم.
معــاون حقوقی و امور مجلس وزارت آموزش 
و پرورش افزود: در ســال ۸۳ قانون استخدام 
4۰ هزار معلم مصوب و اباغ شــد و در سال 
۸۸ تاســقف ۶۰ هزار نفر افزایش یافت امروز 
نیز آمار مشمول مصوبه مجلس به تعداد ۲۰۰ 
هزار نفر رســیده است  با توجه به محدودیت 
ظرفیت های محدود دانشگاه فرهنگیان ناچار 
به گروه بندی افراد مشــمول قانون استخدام 
شــدیم تا همه مشمولان بتوانند آموزش های 

لازمه را دریافت کننــد.وی اظهار کرد: برای 
حل و فصل بســیاری از مشــکات نیازمند 
تعامل بــا نمایندگان مجلس هســتیم البته 
ارتباط با نمایندگان باید دوسویه باشد رویکرد 
ما در تعامل با نمایندگان، پیشران، اثربخش، 
حفظ احترام متقابل، زود بازده و ... می باشد.

احمدی لاشکی، در خصوص شیوه های تعامل 
گفت: انتظار می رود مدیرکل استان ها، تعامل 
ســازنده با نمایندگان مجلس داشــته باشد 
اقداماتش بهنگام باشــد.وی یادآور شــد:  و 
مکاتبات با نمایندگان مجلس باید مکتوب و 
همراه با ارجاع مستندات باشد و پاسخگویی 
نیز شــفاف، صریح و ... باشد.به گزارش مرکز 
اطاع رسانی و روابط عمومی وزارت آموزش و 
پــرورش، معاون حقوقی و امور مجلس اظهار 

کــرد: طرح رتبــه بندی ۲۵ اســفند ۹۹  به 
صورت لایحه از دولت به مجلس رفت و برای 
تصویب آن از تاریخ مذکور تاکنون تاش های 
بســیاری انجام و پیگیری های مجدانه ای در 
همه ســطوح صورت گرفته اســت بنابراین 
ایراداتی که از سوی شــورای نگهبان گرفته 
شد در مجلس رفع و لایحه مجددا به شورای 
نگهبان ارســال شد و این فرآیند همچنان در 
حال پیگیری است.وی تاش برای گنجاندن 
نیروهــای اداری در لایحه رتبــه بندی را از 
موضوعــات این فرآیند اعــام و عنوان کرد:  
شایستگی عمومی بالاترین سطح و بعد از آن 
شایســتگی تخصصی و بعد حرفــه ای و ... از 
مواردی اســت که در طرح رتبه بندی لحاظ 

شده است.

معاون خدمات شــهری و محیط زیست شهرداری تهران 
گفت: ســازمان محیط زیســت باید تصمیــم جدی برای 
موضوع پسماندهای بیمارســتانی بگیرد چرا که دفن این 
پســماندها دیگر به صاح نیســت و باید همه شــهرها به 
زباله سوز بیمارستانی مجهز شوند.به گزارش ایلنا،  جال 
بهرامی در حاشیه بازدید مشترک معاونین خدمات شهری 
کان شهرهای بالای یک میلیون نفر جمعیت از نمایشگاه 
مدیریت پســماند، بازیافت و ماشین آلات وابسته گفت: در 
جلســه ای که با حضور معاونان خدمات شهری کانشهرها 

برگزار شــد از آنها خواســتیم که اگر موضوعی در حوزه 
پسماند در اولویت دارند مطرح کنند تا ما در جلسه هفته 
آینده حوزه کمیسیون ملی پســماند در سازمان حفاظت 
محیط زیست به عنوان عضو دائمی اجرایی این کمیسیون 
و  نماینده این کانشهرها بتوانیم موضوعات آنها را پیگیری 
و حل کنیم.وی افزود: یکی از مهمترین موضوعات مطرح 
شده بحث طرح استقرار کارکنان پسماند بود که بر اساس 
آن از سازمان محیط زیست خواسته شد که طرح استقرار 
کارکنان پسماند را از طرح استقرار کارکنان صنعتی که در 

فاصله حریم شهر طراحی شده جدا کند تا بتوانیم کارکنان 
پسماند را در بافت شهری مستقر کنیم. ما الزامات زیست 
محیطی درباره این موضوع رعایت می شود نه اینکه فاصله 
را به عنوان شاخص در این باره قرار دهند.بر اساس گزارش 
پایگاه اطاع رسانی شهر، معاون خدمات شهری و محیط 
زیست شهرداری تهران خاطرنشــان کرد: موضوعاتی هم 
در بحث پســماند پزشکی و درمانی مطرح شد که معاونان 
خدمات شهری شهرداری های کانشــهرها به اتقاق روی 
این موضوع تاکید داشــتند که سازمان محیط زیست یک 

تصمیم جدی برای امحای زباله های بیمارستانی بگیرد چرا 
که دفن این پســماندها دیگر به صاح نیست و باید همه 
شــهرها به زباله سوز بیمارســتانی مجهز شوند.وی افزود: 
البته از آنجا که پیمانکار و سرمایه گذاری در این موضوع از 
بخش خصوصی اســت، اگر وزارت بهداشت نخواهد با آنها 
ادامه همکاری دهد دچار مشکل می شوند. بر همین اساس 
این موضوع مطرح شــد که شرایط کار حداقل تا ۱۰ سال 
پایدار شود تا بتوان از ظرفیت سرمایه گذاران در این بخش 

استفاده کرد و کار پیش برود.

رئیس ســازمان مدیریت بحران کشــور، ضمــن بازدید از 
بخش های مختلف سازمان پیشگیری و مدیریت بحران شهر 
تهران، با طرح ها و برنامه های این ســازمان و سامانه های به 
کار رفته در مرکز عملیات اضطراری پایتخت آشــنا شد.به 
گزارش روابط عمومی ســازمان پیشگیری و مدیریت بحران 
شهر تهران، دکتر محمدحسن نامی در این بازدید، بر ضرورت 
انجام کار جمعی و هم افزایی سازمانی تاکید کرد و گفت: با 
همکاری مشترک می  توانیم نقشی مفید تر در زمینه مدیریت 
بحران ایفا کنیم. وی افزود: هر چه جلوتر می رویم، بحران ها 

نیز تنوع پیدا کرده و اشــکال نوینــی به خود می گیرند. به 
عنوان مثال می توان به بحران های زیست محیطی اشاره کرد 
که در نتیجه شــکل گیری آنها خطرات تازه ای زندگی مان 
را تهدید می کند.وی گفت: ایــن بحران های نوین نیازمند 
برنامه ریــزی و اقدامات موثری هســتند که همــراه با کار 
مشــترک و هم افزایی بیشــتر می توان به آن دست یافت.
وی بر ضرورت برگزاری مانورهایی با موضوعات مختلف در 
تهران و سایر استان ها تاکید کرد و نتیجه موثر این مانورها 
را آمادگی هر چه بیشتر شــهروندان برای مقابله درست با 

بحران  نامید.به گفته رئیس ســازمان مدیریت بحران کشور 
اقدامات پیشگیرانه برای مقابله با بحران ها از اهمیت فراوانی 
برخوردار است که در اجرای برنامه ها باید مدنظر قرار گیرد.
به گفتــه دکتر نامــی ، اقدامات انجام گرفتــه در تهران را 
می توان به عنوان الگویی  در دیگر شــهرهای کشور اجرا و 
از مدل ساختاری حضور شهرداری تهران در مدیریت بحران 
پایتخت در دیگر شهرهای کشور نیز استفاده کرد.دکتر علی 
نصیری سرپرست سازمان پیشگیری و مدیریت بحران شهر 
تهران نیز در این برنامه ضمن ارائه گزارشــی از فعالیت های 

انجام گرفته در سازمان در حوزه های آمادگی، پیشگیری و 
بازتوانی بر لزوم افزایش توانمندی مدیریت بحران در حوزه 
عملیاتی تاکید کرد و با بیان این که دانش موجود کشــور 
در زمینه مدیریت بحران هنوز به طور کامل اجرایی نشده، 
اظهار امیدواری کرد که دوره مدیریت جدید مدیریت بحران 
کشور نوید بخش آینده ای بسیار درخشان تر از وضع موجود 
خواهد بود.وی افزود: به لحــاظ تئوریک در حوزه مدیریت 
بحــران در کل منطقه اول هســتیم ولی به لحاظ عملیاتی 

نیازمند کار و تاش بیشتری هستیم.


